
PROTOKÓŁ Nr X/11
Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze

z dnia 29 czerwca 2011 roku
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 16.50

Obecnych na Sesji – 21 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Radca Prawny Janusz Święcicki

Przed otwarciem Sesji  Prezydium RM podziękowało Panu Markowi Dańczakowi – Dyrektorowi 
Centrum Kultury oraz Jego współpracownikom za organizację i sprawny przebieg Dni Kamiennej 
Góry.
Pan Marek Dańczak podziękował za docenienie oraz za dobrą współpracę BM i RM, bez której 
ciężko byłoby zorganizować i przeprowadzić obchody dni miasta.

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Mankiewicz,  który  powitał 
radnych Rady Miejskiej, BM, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodniczący RM stwierdził,  że  w Sesji  uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować uchwały.

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2010 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego dla rejonu ulicy Bohaterów Getta w Kamiennej Górze.
10. Ocena  aktualności  studium  i  planów  miejscowych,  analiza  zmian  w  zagospodarowaniu 

przestrzennym miasta, ocena postępów w opracowywaniu planów miejscowych, wieloletni 
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program sporządzania planów (w nawiązaniu do ustaleń studium) z uwzględnieniem decyzji 
wydanych  w  trybie  bez  planu  przestrzennego.  Informacja  za  lata  2007-2011,  Prognoza 
2011-2014.

11. Podjęcie  uchwały sprawie przystąpienia  do opracowania zmiany Studium Uwarunkowań
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Kamiennej Góry.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic Wysokiej, Cegielnianej i Janka 
Krasickiego w Kamiennej Górze.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  dla  obszaru  w  rejonie  ulic:  Ludwika  Waryńskiego,  Wojska  Polskiego
i Parkowej w Kamiennej Górze.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulicy Wł. Broniewskiego i Spacerowej w Kamiennej Górze.

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowej ulicy w Kamiennej Górze.
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności.
17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (dz.  od  nr  58

do nr 62, dz. nr 64, 95, 115, 116, 118, 119, 120, 122, 123 i 117, obr. nr 3).
18. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości  (dz.  nr  131/14,

obr. nr 7).
19. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości  (dz.  nr  166/21,

obr. nr 6).
20. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości  (dz.  nr  868/30,

obr. nr 6).
21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (dz.  nr  161/4,

obr. nr 7).
22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Kamiennej  Góry  do  podjęcia 

czynności zmierzających do odzyskiwania zwrotu podatku VAT naliczonego nad należnym.
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2011 rok.
24. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Zespołu  do  wydania  opinii  o  zgłoszonych 

kandydatach na ławników sądowych.
25. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

26. Sprawy różne.
27. Zamknięcie Sesji.

BM zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu  „Podjęcie uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości” (dz.  nr 868/13,  868/21-26,  868/31,  887,  889 i  890,
obr. nr 6). 
RM jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” przyjęła wniosek o poszerzenie porządku obrad o w/w 
punkt, który wprowadzono jako pkt 22 (kolejne pkt. zmieniły kolejność o 1 wzwyż).

Radna Z. Kolat zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały
w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla żłobków i klubów dziecięcych  
prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne i jednostki organizacyjne nieposiadające  
osobowości prawnej na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra”.
RM jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” przyjęła wniosek o poszerzenie porządku obrad o w/w 
punkt, który wprowadzono jako pkt 27 (kolejne pkt. zmieniły kolejność o 1 wzwyż).
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Ad. 3.     Przyjęcie Protokołu z IX Sesji  Rady Miejskiej  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół IX/11 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze 
z dnia 30 maja 2011 r. był wyłoży do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodał, że nie zostały do 
niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby takie zgłosić. 
Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania

Radny Józef Gorczyca:

1. Pytanie, czy perspektywa budowy obiektu wielkoprzemysłowego pomiędzy blokami przy 
ul. Jeleniogórskiej nie stoi w sprzeczności ze studium i miejskim planem zagospodarowania 
przestrzennego?

Radna Bogusława Krawiec:

1. Wniosek,  aby  na  następnej  Sesji  Rady  Miejskiej  została  przedstawiona  informacja
o  działalności  i  sytuacji  finansowej  spółek,  których  gmina  jest  właścicielem  i  tych,
w których mamy udziały procentowe.

Radna Marianna Komorowska:

1. Pytanie,  czy  składany  był  wniosek  o  dotację  z  Dolnośląskiego  Funduszu  Pomocy 
Rozwojowej?  Jeśli  tak,  to  w  jakiej  wysokości  i  na  jakich  zasadach  miałaby  być  ona 
udzielona?

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie, kiedy zostanie przeprowadzony remont budynku przy ul. Karola Miarki 3, gdyż jest 
zalecenie Konserwatora Zabytków w tym zakresie?

Radny Andrzej Jasiński:

1. Prośba, aby w okresie letnim uruchomić fontannę na kamiennogórskim rynku.

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami – zał. Nr 2 do protokołu.

Ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami

Wiceprzewodniczący  RM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami  –  zał.  Nr  3 do 
protokołu.
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Ad.7.    Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego   
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2010 rok

Kierownik Wydziału FB Pani Grażyna Kuś odczytała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 
Kamienna Góra za 2010 rok – zał. Nr 4 do protokołu.

Kierownik Wydziału FB Pani Grażyna Kuś odczytała sprawozdanie finansowe jst za 2010 rok – 
zał. Nr 5 do protokołu – składające się z:

1) bilansu z wykonania budżetu jst;
2) łącznego  bilansu  obejmującego  dane  wynikające  z  bilansów  samorządowych  jednostek 

budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych;
3) łącznego  rachunku  zysków i  strat  obejmującego  dane  wynikające  z  rachunków zysków

i strat samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych;
4) łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian 

w  funduszu  samorządowych  jednostek  budżetowych  i  samorządowych  zakładów 
budżetowych.

Kierownik  Wydziału  FB  Pani  Grażyna  Kuś odczytała  Uchwałę  Nr  I/153/2011  Składu  RIO
we Wrocławiu z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Kamienna Góra za rok 2010 – 
zał. Nr 6 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  RM  radny  Józef  Groma odczytał  Uchwałę  Komisji 
Rewizyjnej z dnia 6 czerwca 2011 r. w sprawie wniosku o dzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Kamiennej Góry za 2010 rok – zał. Nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Józef Groma odczytał Uchwałę Nr I/204/2011 
Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 16 czerwca 2011 roku w sprawie opinii o wniosku 
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra za 2010 rok – zał. nr 8 do protokołu.

Przewodniczący  RM  otworzył  dyskusję  w sprawie  przedłożonych  RM sprawozdań  i  wniosku
o udzielenie absolutorium BM:

Radna Z. Kolat wyraziła zdanie,  że był to trudny budżet i  powinniście się co prawda cieszyć
z tego, że zaplanowane zadania w większości zostały wykonane, co przyczyniło się do poprawy 
wizerunku  naszego  miasta,  niemniej  jest  zbulwersowana  kwotą  zobowiązań  wymagalnych. 
Wielokrotnie  zadawane  były  Burmistrzom  i  Prezesowi  Sp.  Mieszkaniowej  pytania  dotyczące 
zadłużeń,  na  które  otrzymywaliśmy odpowiedzi,  że  radnych nie  powinno to  interesować,  gdyż 
wszystko odbywa się zgodnie z umowami zawieranymi z wykonawcami. Okazywało się jednak, że 
zadłużenia  są  i  sami  wykonawcy  o  tym  radnym  mówili.  Zawnioskowała,  aby  w  przyszłości 
mówiono prawdę i informowano radnych o zobowiązaniach, aby nie musieli przed mieszkańcami
i wykonawcami „świecić oczami”. Dodała, że lepsza jest prawda, nawet ta najgorsza, niż ukrywanie 
faktów.
Wyraziła ponadto zdanie, że już najwyższa pora, aby BM zdjął „parasol ochronny” znad Spółki 
Mieszkaniowej.  Jednostce  tej  i  jej  pracownikom  zostało  powierzone  dbanie  i  czuwanie  nad 
mieniem miasta i niestety nie wywiązują się ze swoich obowiązków. Przykładem jest źle wykonany 
dach na budynkach przy ul. Ogrodowej 1-9, gdzie pracownicy spółki nie nadzorowali dokumentacji 
i  realizacji  zadania,  przez  co  teraz,  zarówno  właściciele  jaki  i  miasto,  muszą  ponosić  koszty 
dalszych  napraw.  Dodatkowo,  lokatorem  z  ostatniego  piętra  trzeba  było  regulować  straty
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z tytułu zalewania mieszkań przez nieszczelny dach. Jest to jednoznaczne z tym, że nie bronią oni 
interesu  ani  miasta,  ani  ich  klientów,  czyli  właścicieli  mieszkań.  Należy  rozpocząć  dokładne 
sprawdzanie pracowników tej jednostki

Radna M. Krzyszkowska zauważyła,  że  miasto pięknieje,  ale odbywa się to  również kosztem 
kredytów i pozyskiwanych środków zewnętrznych. Uwagę należy zwrócić na coraz niższe dochody 
w  stosunku  do  planowanych,  zwłaszcza  przy  sprzedaży  mienia.  Realizacja  dochodów  jest  na 
poziomie 25-28%. Radni zwracali uwagę, aby inwestować w infrastrukturę, co może zwiększyć 
sprzedaż działek.  Wyraziła  zdanie,  że  co prawda RM uchwala  budżet,  ale  to  BM go realizuje. 
Dodała,  że  Komisje  RM zwróciły  się  z  prośbą  o  informacje  n/t  wysokości  kwoty zobowiązań 
miasta (same kwoty, nie wobec kogo), a otrzymały bardzo wymijającą odpowiedź i uwagę, że dane 
nie mogą być udostępniane osobom nieupoważnionym. Zapytała, czy komisja kontrolna – Komisja 
Rewizyjna – wg BM jest do tego nieupoważniona? Powiedziała, że sprawozdania, które przedkłada 
BM   powinny być  prawidłowe,  a  w  chwili  obecnej  nie  opieramy się  na  dokładnych  danych. 
Ostatnio  BM  mówił,  że  nie  posiada  informacji,  abyśmy  mieli  jakieś  zaległe  zobowiązania,
a okazuje się, że jednak one są i to całkiem nie małe. Wyraziła zdanie, że radni powinni „wstrzymać 
się” przy głosowaniu nad udzieleniem absolutorium BM.

BM powiedział,  że  z  większością  zarzutów się  nie  zgadza  i  wyraził  oburzenie  stwierdzeniami,
że podawane są nieprawdziwe dane, bo nigdy nic takiego nie miało miejsca. Dochody wykonane 
były w 85%, a nie w 25% jak podała radna M. Krzyszkowska. W jego ocenie budżet miasta został 
dobrze zrealizowany, utrzymane zostało tempo inwestowania, które z drugiej strony zmusiło też do 
oszczędzania. Dodał, że pomimo niższego wykonania w stosunku do planu budżet jest jednak wart 
akceptacji i poprosił o udzielenie absolutorium z tytułu jego wykonania.

Przewodniczący  RM odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia 
sprawozdania  finansowego oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna Góra za 
2010 rok – zał. Nr 9 do protokołu.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  więcej  zapytań  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
17 głosach „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” podjęła  Uchwałę Nr X/48/11  w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Miasta Kamienna Góra za 2010 rok.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM – zał. Nr 10 do protokołu.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały  oraz  nie 
kontynuował dyskusji  przeprowadzonej  w poprzednim pkt.  porządku obrad,  w związku z czym 
Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
15głosach „za”, 0 „przeciw” i 6 „wstrzymujących się” podjęła  Uchwałę Nr X/49/11  w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry.
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BM podziękował radnym, którzy głosowali za udzieleniem absolutorium. Dodał, że był to trudny 
budżet, ale tegoroczny również wymaga wiele poświęceń.

Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwy.

Po przerwie na salę obrad nie powróciły radne: B. Krawiec i I. Plata

Ad.9.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania   
przestrzennego dla rejonu ulicy Bohaterów Getta w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 11 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  X/50/11  w  sprawie   uchwalenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulicy  Bohaterów  Getta
w Kamiennej Górze.

Ad.10.   Ocena aktualności studium i planów miejscowych, analiza zmian w zagospodarowaniu   
przestrzennym miasta,  ocena  postępów w opracowywaniu  planów  miejscowych,  wieloletni 
program sporządzania planów (w nawiązaniu do ustaleń studium) z uwzględnieniem decyzji 
wydanych w trybie bez planu przestrzennego. Informacja za lata 2007-2011, Prognoza 2011-
2014

Ocenę j/w przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału AGN Pan Andrzej Omachel – zał. Nr 12 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionej oceny, po czym radni przystąpili do 
głosowania uchwał wynikających z harmonogramu przedstawionej oceny.

Ad.11.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  zmiany  Studium   
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Kamiennej Góry

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 13 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr X/51/11  w sprawie  przystąpienia do 
opracowania  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego 
Kamiennej Góry.
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Ad.12.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic Wysokiej, Cegielnianej i Janka 
Krasickiego w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 14 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr X/52/11  w sprawie  przystąpienia do 
opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  w  rejonie  ulic 
Wysokiej, Cegielnianej i Janka Krasickiego w Kamiennej Górze.

Ad.13.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  w rejonie ulic: Ludwika Waryńskiego, Wojska 
Polskiego i Parkowej w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 15 do protokołu.

Radna M. Krzyszkowska zapytała, czy podjęcie tej uchwały, która przewiduje budowę dużego 
pawilonu handlowego, nie będzie miało wpływu na sprzedaż i wynajem lokali przez miasto?

Z-ca Kierownika wyjaśnił,  że przystąpienie  do zmiany planu nie  oznacza jeszcze konkretnych 
ustaleń.  Plan  jest  wyłożony  do  publicznego  wglądu  i  wskazanym  wręcz  jest,  aby  osoby 
zainteresowane zapoznały się z jego treścią i wnosiły ewentualne uwagi.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 19 głosach 
„za”  podjęła  Uchwałę  Nr  X/53/11  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  w  rejonie  ulic:  Ludwika  Waryńskiego,  Wojska 
Polskiego i Parkowej w Kamiennej Górze.

Ad.14.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu   
zagospodarowania  przestrzennego  dla  rejonu  ulicy  Wł.  Broniewskiego  i  Spacerowej
w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 16 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr X/54/11  w sprawie  przystąpienia do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulicy Wł. Broniewskiego
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i Spacerowej w Kamiennej Górze.

Ad.15.   Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy nowej ulicy w Kamiennej Górze  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 17 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę  Nr X/55/11  w sprawie nadania nazwy 
nowej ulicy w Kamiennej Górze.

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 18 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/56/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zniesienie współwłasności.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. od nr 58 
do nr 62, dz. nr 64, 95, 115, 116, 118, 119, 120, 122, 123 i 117, obr. nr 3)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 19 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/57/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości.

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 131/14, 
obr. nr 7)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 20 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/58/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości.

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 166/21, 
obr. nr 6)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 21 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/59/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości.

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 868/30, 
obr. nr 6)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 22 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/60/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości.

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 161/4, 
obr. nr 7)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 23 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” (radna C. Róg – obecna- ale nie brała udziału w głosowaniu) 
podjęła Uchwałę Nr X/61/11 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
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Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 868/13, 
od nr 868/21 do 868/26, nr 868/31, 887, 889 i 890, obr. nr 6)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 24 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/62/11 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości.

Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Kamiennej Góry do podjęcia 
czynności zmierzających do odzyskiwania zwrotu podatku VAT naliczonego nad należnym

Projekt  uchwały  przedstawił  Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  –  zał.  Nr  25 do 
protokołu.

Radna Celina Róg zapytała, jakiego rzędu środki przewiduje się odzyskać?

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że jesteśmy jednym z pierwszych miast, które podjęło takie działania
i jeśli się uda, to powinno to być ok. 1,5 mln. zł.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 19 głosach 
„za”  podjęła  Uchwałę  Nr  X/63/11  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Kamiennej  Góry  do 
podjęcia  czynności  zmierzających  do  odzyskiwania  zwrotu  podatku  VAT  naliczonego  nad 
należnym.

Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2011 rok

Projekt  uchwały  przedstawiła Kierownik  Wydziału  FB  Pani  Grażyna  Kuś  –  zał.  Nr 26  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr X/64/11 w sprawie zmian w budżecie 
miasta Kamienna Góra na 2011 rok.

Ad.  25.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  Zespołu  do wydania  opinii  o  zgłoszonych 
kandydatach na ławników sądowych

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM – zał. nr 27 do protokołu.
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Radna M. Jaciuk zapytała, czy można głosować, jeśli ma się być członkiem tego zespołu?

Przewodniczący RM wyjaśnił, że nie ma tutaj żadnego interesu prawnego, zatem kandydaci na 
członków tego zespołu mogą brać udział w głosowaniu.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 19 głosach 
„za” podjęła Uchwałę Nr X/65/11 w sprawie powołania Zespołu do wydania opinii o zgłoszonych 
kandydatach na ławników sądowych.

Ad.  26.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składu  liczbowego
i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM – zał. Nr 28 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” (radny H. Różański – obecny – ale nie brał 
udziału  w głosowaniu)  podjęła  Uchwałę  Nr X/66/11  zmieniającą  uchwałę  w sprawie  ustalenia 
składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

Ad.  27.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  wysokości  i  zasad 
ustalania  dotacji  celowej  dla  żłobków  lub  klubów  dziecięcych  prowadzonych  przez  osoby 
fizyczne oraz osoby prawne i jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej na 
terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt  uchwały  złożony  przez  Komisję  Spraw  Społecznych  przedstawiła  jej  Przewodnicząca 
radna Z. Kolat – zał. Nr 29 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr X/67/11 zmieniającą uchwałę w sprawie 
określenia  wysokości  i  zasad  ustalania  dotacji  celowej  dla  żłobków  lub  klubów  dziecięcych 
prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne i jednostki organizacyjne nieposiadające 
osobowości prawnej na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

Ad. 28. Sprawy różne

BM odpowiedział na wnioski i zapytania radnych, tj.:

Radnemu J. Gorczycy:

1. Nic nie wiem n/t  budowy takiego obiektu,  ale  nawet  jeśli  kiedyś  by się taka koncepcja 
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pojawiła to będzie na pewno zgodna z mpzp.

Radnej B. Krawiec:

1. Temat przyjęty do wiadomości.

Radnej M. Komorowskiej:

1. Otrzymaliśmy z Programu 340 tys.  zł.  które  przeznaczone zostały na remont  oddziałów 
żłobkowych i przedszkolnych przy ul. Spacerowej i na poprawę terenu przy ul. Różanej i 
Cegielnianej

Radnej Z. Kolat:

1. Dzięki zaleceniom Konserwatora Zabytków możemy w najbliższym czasie przystąpić do 
remontu tego budynku.

Radnemu A. Jasińskiemu:

1. Trwają prace naprawcze; fontanna powinna zostać uruchomiona za kilka dni.

Radna M. Krzyszkowska przeprosiła BM za przejęzyczenie i wyjaśniła, że nie chciała zarzucić 
Mu kłamstwa.
Poprosiła  ponadto,  aby  BM  w ślad  za  spotkaniem z  Januszem Palikotem spotkał  się  również
z Prezes SSEMP Panią Iwoną Krawczyk.

BM odpowiedział,  że 4 lipca br.  spotkają  się na Walnym Zgromadzeniu i  wyjaśnił,  że  z Panią 
Prezes spotykał się już wiele razy.

Radny W. Sobiechowski powrócił  do tematu z poprzedniej  Sesji  i  wyjaśnił,  że  mówił  prawdę
w sprawie sprzedaży działek przy ul. Małej, tzn. z jednej strony zostały one sprzedane, ale z tej
o którą chodziło radnemu przez długie lata nie mogą zostać sprzedane (Wiceprzewodniczący RM 
twierdził, że działki są sprzedawane).

Radna M. Jaciuk podziękowała BM za podjęcie działań zmierzających do rozwiązania problemu
z barierą przy ul. Lipowej.

  zwróciła się z prośbą do BM o interwencję w sprawie częstszych patroli Policji na przejeździe 
kolejowym  przy  ul.  Wiejskiej,  gdzie  zbierająca  się  młodzież  rzuca  kamieniami  lub  innymi 
rzeczami.

Ad. 29. Zamknięcie Sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady zamknął  X  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 29 czerwca 2011 r.

Protokołowała: Przewodniczący Rady
Katarzyna Poręba-Plasło       /-/ mgr Andrzej Mankiewicz
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